
Nieuwsbrief januari 2023

Jeugdkamp

 



Welkom nieuwe leden

Oliebollentoernooi

Wij verwelkomen Sanne en Floris bij de CMV en Kjell bij de C-jeugd! Wij hopen dat jullie een
hele leuke volleybaltijd tegemoet gaan.

Het lijkt al weer een hele tijd geleden, maar we kijken terug op een zeer geslaagd
oliebollentoernooi.

Er was een royale opkomst vanuit alle lagen van onze vereniging. Na een heerlijk pittige
warming-up onder leiding van Peter Hommersom ging het toernooi van start. De gezelligheid
en het enthousiasme voerden de boventoon bij de onderlinge wedstrijden, hoewel er af en
toe natuurlijk ook wat fanatisme bij kwam kijken. 

Uiteindelijk gingen de bananenbollen er met de hoofdprijs vandoor en was er nog een
gezellige nazit in de kantine.

Ledenwerving
Naar aanleiding van onze oproep mee te denken over manieren om nieuwe leden te werven,
zijn er een paar hele goede ideeën met ons gedeeld en zijn er inmiddels ook al acties
uitgevoerd op social media en in de krant. Het bestuur zal zich nu buigen over welke ideeën
verder uitgewerkt gaan worden.

Heb jij nog suggesties hoe wij binnen Baarn meer leden kunnen werven of wil je op een
andere manier meehelpen? Laat het dan weten via ledenwerving@touche86.nl!



Contact
Heb je input voor deze nieuwsbrief regeer dan door middel van reply op deze mail.
Volg ons ook op Instagram (@touche86_volleybal) en Facebook (Touche Baarn) waar er
regelmatig nieuwe berichtjes verschijnen!

CMV wedstrijden in de Trits

Afgelopen zaterdag waren de jeugdteams uit de regio weer te gast bij Touché. Vanaf 11 uur
liep de Trits vol met CMV spelers, hun coaches en vooral ook veel publiek.

Het was een heel gezellige dag waar er op alle CMV niveaus geweldig goed gespeeld werd.
De organisatie was in perfecte handen van Tessa, Marit, Samira, Anja en Sven. Ook bijna het
heel B1 team was aanwezig om te helpen met hand- en spandiensten. Heel leuk om de
organisatie van zo'n evenement clubbreed opgepakt te zien worden! 

Voor dit seizoen was het voor de CMV de laatste keer dat er in de Trits gespeeld zal worden,
maar hopelijk zullen wij volgend seizoen ook weer dit soort competitiedagen kunnen hosten.


